
ŽELIJO TOZD
V PODJETJU »Špedtrans« Maribor,
poslovni enoti Medvode dobro poslu-
jejo. Trdijo, da je njihova odločitev
na referendumu za priključitev k pod-
jetju »Špedtrans« bila pravilna, saj so
rezultati skupnega dela v prvih mese-
cih po priključitvi dokaj ugodni. Z na-
kupom novih vozil se je tudi število
zaposlenih podvojilo. Razveseljivo je,
da so več kot polovico vozil znamke
»Magirus« vključili v mednarodni trans-
port.

Kljub ugodnim rezultatom pa delav-
ci medvoškega »Špedtransa« niso za-
dovoljni. Radi bi čimprej imeli temelj-
no organizacijo združenega dela in ta-
ko uveljavili »delavske amandmaje«. V
centralni enoti v Mariboru so sicer u-
stanovili komisijo za pripravo predlo-
ga, toda njeno delo še ni dalo zadovo-
ljivih rezultatov.

O organizaciji temeljne organizacije
združenega dela je razpravljal izvršni
odbor sindikalne organizacije poslov-
ne enote Medvode in zahteval čim-
prejšnje formiranje. Po njihovem pred-
logu naj bi poslovna enota Medvode
imela status pravne osebe, skupne ne-
katcre službe, skupen obračun amor-
tizacije in enotne pravilnike. Smatrajo,
da so njihove zahteve povsem v skla-
du z urcsničevanjem ustavnih dopolnil.
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